
Styrelsemöte för Simris-Viarps Byalag  Protokoll nr 5, 24/25 

Torsdagen den 13 februari 2025, kl. 18.30 

hos Maria Nordh, Simris bygata 53 

Närvarande: Annika Hallqvist, Agneta Månsson, Mats Wallgren, Maria Nordh  

och Andreas Rebert 

  

§ 1 Godkännande av föregående protokoll – nr 4 24/25 

Föregående protokoll godkändes.  

 

§ 2 Ekonomisk rapport  

Agneta redogjorde för byalagets ekonomi. Aktuellt saldo på banken var 

67 787 kronor och i kontanta medel 2665 kronor. Agneta nämnde också att 

på julmarknaden fick vi ett överskott på 1000 kr vid försäljning av lotter samt 

896 kronor vid försäljning av grillad korv.  

 

§ 3 Budget 

Andreas och Agneta presenterade ett budgetförslag för byalaget. Förslaget 

godkändes, men betraktas som under utvärdering. 

 

§ 4 Ansöka om utsmyckningsersättning 

Det går att ansöka om utsmyckningsersättning från kommunen. Vid ansökan 

måste det anges en kostnadskalkyl. Vi gjorde följande uppskattning baserat 

på tidigare inköp och årets behov. Blommor och jord: 1000 kr. Marschaller till 

Österlen lyser: 1000 kr. Julbelysning och pynt: 500 kr. Andreas skickar in 

ansökan.  

 

§ 5 Inköp av hjärtstartare (per capsulam) 

Den 25 november beslutade vi, per capsulam, att köpa in en hjärtstartare 

från Hjärtstartarspecialisten. Alla i styrelsen röstade för förslaget. Inköpet 

görs med ett bidrag byalaget fått från Sparbanken Syd.   

 

§ 6 Kurs i hjärt- och lungräddning 

Annika har varit i kontakt med förbundet HjärtLung Österlen, som kan 

erbjuda en HLR-utbildning på plats i Tomelilla. Kostnaden är 600 kr för en 

grupp på 8 personer, och utbildningen tar 3 timmar.  

 

Andreas berättade att Rogers Bil kan ställa upp med lokal för att ha en HLR-

utbildning i byn. Annika undersöker med HjärtLung om det är möjligt att hålla 



kursen där i stället. 

 

Maria nämnde att SÖRF erbjuder HLR-utbildning, men det kostar 5400 kr + 

moms för en grupp upp till 20 personer. 

 

Vi ska fortsätta undersöka om det finns andra organisationer eller personer 

som kan ordna en HLR-utbildning. 

 

§ 7 Medlem i ”Hela Sverige Skåne” 

Den 8 november fick Annika ett tips från landsbygdssamordnare Sandra 

Kapeller om att bli medlem i Hela Sverige Skåne. Blir byalaget medlem kan vi 

ansöka om Stimulansbidrag. 

 

Andreas redogjorde för Stimulansbidraget. Det består av tre delar: 

Utbildningsbidrag (max 20 000 kr), Investeringsbidrag (max 30 000 kr) och 

Evenemangsbidrag (max 10 000 kr).  

 

Vi kunde inte på detta styrelsemöte ta beslut om ett eventuellt medlemskap. 

Vi behöver undersöka närmare vad ett medlemskap innebär och flyttar därför 

beslutet till nästa styrelsemöte.  

 

§ 8 Kommunen: Lokalt råd från den 11/12 - Krisberedskap 

Krisberedskapssamordnare Niclas Erdin bjöd in till Lokalt Råd med fokus på 

krisberedskap. Andreas deltog och redogjorde för detta möte.  

 

En konkret uppgift vi fick var att försöka nå ut till våra medlemmar och 

informera om broschyren ”Om krisen eller kriget kommer”. Det är viktigt att 

personer tar del av denna broschyr och speciellt avsnitten om 

Hemberedskap. Vi beslutade att i ett framtida utskick till medlemmarna 

informera om broschyren. 

 

Några andra behov och uppgifter: 

- Personer i byalaget agerar budbärare för att nå ut med information. 

- Kartlägg kompetenser i byn (vårdgivare, hantverkare, maskinförare…) 

- Finns elverk eller går det att införskaffa 

- Finns vattenkällor 

- Trygghetspunkter: Lokal där det finns el, värme, toalett,… 

 

§ 9 Kommunen: Ofrivillig ensamhet från den 8/1  

Annika, Agneta och Lena deltog på ett möte med kommunens ”samordnare 



för att motverka ofrivillig ensamhet” Charlotta Flyckt. Ett budskap från detta 

möte var att byalaget kan försöka undersöka om det finns ofrivilligt ensamma 

i byarna.  

 

Vi kom fram till att byalagets aktiviteter besöks av många personer, även de 

som vi vet lever ensamma. Dessa aktiviteter är troligen det bästa byalaget 

kan göra för att hjälpa till och motverka ensamhet. Vi kan, vid aktiviteter, 

uppmana medlemmar att vara uppmärksamma på om de har grannar som 

lever i ensamhet och om möjligt bjuda med dem till en aktivitet eller 

pratstund/fika. 

  

§ 10 Kommunen: Dialogmöte från den 15/1  

Agneta och Anderas deltog på dialogmötet och redogjorde för vad som 

diskuterades. Ämnena som togs upp var: Modell för framtida dialogmöte, 

Gymnasieskolan i Simrishamn. 

 

Ett separat dokument med minnesanteckningar från mötet har distribuerats. 

Det generella budskapet kring dialogmöten var dock att de ska vara just en 

dialog och inte endast envägs-information från kommunen.   

 

§ 11 Kommunen: Samråd översiktsplan den 2/4 

Det saknades full information om detta möte, till exempel, tidpunkt. Annika 

undersöker och återkommer med mer information. Därefter kan vi besluta 

vem/vilka som deltar på mötet. 

 

§ 12 Simrishamnsförslag: Snurringen 

Annikas förslag om att busslinjen ”Snurringen” går till Simris har nu fått 75 

röster vilket är kravet för att förslaget ska gå vidare till handläggning.  

 

§ 13 Boulestart 

Vi beslutade att premiärkväll för Boule blir torsdagen den 24 april. Då ordnar 

byalaget som vanligt grillning. På nästa styrelsemöte beslutar vi vem som 

hjälper till med vad för denna aktivitet. 

 

§ 14 Energigemenskaper 

Annika har fått information från Lena Rainer om att ett informationsmöte 

kommer att hållas kring Valborg. Lena angav att mötet kommer äga rum hos 

Rogers Bil. Under det mötet är det viktigt att lyfta frågan om det finns 

intresserade personer som vill bilda en gemenskap.  

 



§ 15 Belysning längs vägen upp till Grams Gård 

En medlem hörde i januari av sig och undrade om vi i byalaget vet vem som 

är ansvarig för den icke-fungerande belysningen vid vägen upp till Grams 

Gård. Medlemmen har tidigare varit i kontakt med kommunen som angav att 

de inte är ansvariga utan hänvisade till byalaget. 

 

Det är inte byalaget som är ägare till eller ansvarig för belysningen, men Mats 

ska kolla med en person på kommunen om det går att ta reda på vem som är 

ansvarig. 

 

§ 16 Övriga frågor 

 

a. Firande av Kristi Himmelsfärd 

Agneta föreslog att vi återupptar en gammal tradition att med majbål 

fira Kristi Himmelsfärd i Simris.   

 

b. Byaloppis på fotbollsplanen 

Agneta föreslog att byalaget, till sommaren, anordnar en byaloppis på 

fotbollsplanen. Byalaget kan sälja grillad korv vid detta tillfälle. 

 

c. Skyltning för julmarknaden 

Agneta föreslog att vi ska sätta upp skyltar vid lämpliga platser inför 

nästa julmarknad. 

 

§ 17 Nästa styrelsemöte 

Nästa möte äger rum måndagen den 31 mars kl. 18.00 hos Fredric Ferrari. 

Mötet avslutades och vi tackade Maria för gott kaffe och goda kakor. 

 

 

Annika Hallqvist     Andreas Rebert 

Ordförande      Sekreterare 

 


